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Innkalling FAU-møte Rødtvet skole 

Møtedato Mandag 5. februar 2024, klokken 17-19 

Sted Møterom ved administrasjonen - Rødtvet skole  

Innkalling til FAU-representanter 2023/24 for alle trinn 
Skolens ledelse v/ rektor Mona Mohn 
 
Alle klassetrinn representert. Ledelsen representert ved rektor Mona Mohn. 
 
Kopi til vararepresentanter 

Saksliste 1. Godkjenne innkalling og referat  
- Godkjent   
 

2. Orienteringer fra skolen v/rektor Mona 

- Miljøfyrtårn godkjent igjen.  

- Apalløkka og Rødtvet skole er med på forskning som skal gå over to år, hvor de ser 

nærmere på hvordan Grorud bydel nå flytter så mye ressurser ut i skolen for å jobbe 

i større grad med forebygging enn tidligere (hvor fokus har vært på ildslukking) 

- Kampanjen «Hele Oslo leser»: Hele Rødtvet leser også i uke 7. Ulike trinn skal 

besøke ulike litterære instanser (ulike biblioteker, Litteraturhuset osv.). Biblioteket 

på skolen er på vei opp igjen, og lærer som har ansvar for det bereder grunnen. 

Veien videre blir for ledelsen å finne ut hvordan dette på best mulig måte kan 

driftes fremover.  

- Skolehagen er fremdeles et prosjekt som beveger seg fremover. Det kartlegges og 

testes på ulike måter for å se hvordan dette kan brukes aktivt av elevene. Mat og 

helse-lærer Ann Kristin har ansvar for fremdriften her, og samarbeider med ildsjelen 

Karolina (forelder).   

 

 

3. Foreldremøter til våren:  

- Representantene melder om eventuelle ønsker til tema fra de ulike trinnene.  

1) Ikke klassekontaktmøte på forhånd. Har tre ting: erfaringsdeling for gode 

klassemiljø. Utfordring med voldsom lek og tendenser til utestenging – kan man 

dele erfaring med trinnene før og lærerne. En annen ting man lurer på: voldsom 

skjevfordeling kjønnsmessig – kan foreldre få forklaring på hvorfor det er slik? 

Apalløkkveien er et problem fremdeles: mange parkerer der på ettermiddag, og det 

er langt til overgangsfeltet – er det mer FAU kan gjøre der? 

2) Barna ikke får nok utfordringer – tilpasset opplæring for alle (ikke bare for de som 

trenger ekstra støtte, men også de som ligger på høyt nivå). I tillegg til AKS-

spørsmålene som er videresendt Mona og Othilie.  

3) Ingen ønsker. 

4) Skjermtid under spising. Ønske om at lærerne forteller om hvordan de forbereder 

elevene om tema helse/pubertet/seksualitet. Nettbrett.  

5) Sliter med klassemiljø: hvordan kan vi få til å bli et mer sammensveiset team? Mer 

positiv forsterkning inn mot barna (det har vært så negativ omtale hele tiden, så 

hvordan kan vi snu dette for barna). 

6) Ingen ønsker. 
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7) Avslutning med roseseremoni og Tusenfryd: info om dette. Vil veldig gjerne at noen 

sier noe om resultatene for trivselsundersøkelsen (hva sier funnene, og hvordan tar 

man tak i dette videre), gjerne med fokus på trinnet spesielt.  

 

-Gjennomgang av presentasjon om foreldresamarbeid. Målet er at alle FAU-

representantene skal kunne presentere informasjon om foreldresamarbeid på 

foreldremøtene på sine trinn.  

Gunnvor sender ut Powerpoint sammen med referatet for dagens møte, og 

representantene spør dersom noe er uklart. Ellers er målet at alle representanter 

«selger inn» FAU- og klassekontaktrollen på sine foreldremøter.  

 
  

4. Eventuelt 

- SMU: Trivselsundersøkelsen. Vi går gjennom tallene og diskuterer våre umiddelbare 

observasjoner. Innspill til videre fokus videreformidles til SMU via representant Line 

Helland. 

- KFU: skolegruppemøter for FAU på Rødtvet skole onsdag 14. februar.  

- Foreldrereaksjoner på Stedda igjen: godteri og inngangspenger. To ting: 

helse/sosiale ulikheter. Usunn mat, reklame rettet mot barn, økonomiske 

forskjeller. Informere FAU om det, og be representantene høre med 

klassekontaktene, så blir dette en sak på agendaen i mars.  

- Eventuelt: skal vi ha egen foreldrekafé, eller skal vi fokusere utelukkende på 

felleskaféen for FAU-bydel? FAU ble enige om å prioritere felles foreldrekafé med 

resten av «FAU på tvers» denne gangen, og heller evaluere det til høsten.  

 

Tidspunkt for neste møte: 11. mars (måtte flyttes én uke frem, pga. foreldrekafé i FAU-

bydelen mandag 4. mars).  

 
 
  

  

 

 


